
Zápis z 10. jednání rady školy při ZŠ, ZUŠ a MŠ Frýdlant konaného dne 10. 10. 2023 

 

Přítomní členové: PhDr. Květa Kutílková, pí. Andrea Kaplanová, Mgr. Jana Močárková,  

David Šárka DiS., Bc. Markéta Nováková 

Omluveni: Mgr. Anna Chvojková, Mgr. Marcela Krýchová, Bc. Hana Roušarová, Ing. Petr 
Stodola 

Hosté: Mgr. Bc. Petr Kozlovský, ředitel školy 

 

Program:  

1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2022/2023 

2. Různé 

 

Paní předsedkyně školské rady Mgr. Jana Močárková přivítala přítomné členy, seznámila je s 

programem a organizačními náležitostmi jednání. Poté předala slovo panu řediteli Mgr. Bc. 

Petru Kozlovskému.  

1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2022/2023 

Pan ředitel seznámil členy školské rady s obsahem Výroční zprávy (dále jen také jako VZ) 

a tedy činností školy za uplynulý školní rok 2022/2023. Bližší informace podal pan ředitel 

k těmto bodům zprávy: 

• Počet pracovníků školy bez významných změn. 

• Mírně klesl počet dětí s odkladem, jedná se o 19 dětí ze 100, které jdou k zápisu do 

1. tříd. 

• Oproti předchozímu školnímu roku stoupl počet žáků, kteří přešli z 5. ročníku na 

gymnázium, z 6 na 13 žáků. 

• Na studijní obory středních škol, které jsou ukončeny maturitní zkouškou, bylo 

přijato 57 žáků oproti 81 v předchozím období. 

• Do učebních oborů, které jsou ukončeny závěrečnou zkouškou, bylo přijato 57 žáků 

oproti 31 v předchozím období. 



• Na soukromé školy bylo přijato 9 žáků oproti 3 v předchozím období. 

• Došlo k poklesu předčasných odchodů ze vzdělávání z 11 žáků v přechozím roce na 

7 žáků, což odpovídá 5,4 %, tedy nad celorepublikovým průměrem který je 3,7 %. 

• Dále pan ředitel komentoval prospěch žáků, kdy na 1. stupni neprospěl pouze 1 žák, 

oproti 6 v předchozím školním roce, a na druhém stupni pak 3 žáci, oproti 7 žákům 

v předchozím školním roce. 

• U části 6.2 VZ věnující se chování žáků bylo komentováno, že bylo uděleno 458 

pochval třídního učitele a také 16 pochval ředitele školy, dále byly komentovány 

udělená napomenutí a důtky třídních učitelů nebo ředitele školy. 

• Průměrný počet zameškaných hodin klesl na 128,14 ze 134 v minulém školním 

roce, průměrný počet neomluvených hodin klesl na 0,69 hodiny z 2,89 v minulém 

školním roce. 

• V rámci primární prevence bylo realizováno cca 70 preventivních aktivit. V této 

oblasti škola dlouhodobě spolupracuje s Majákem o. p. s. 

• Dle zprávy školního speciálního pedagoga je integrováno 108 žáků s různými druhy 

zdravotního postižení.  

• Dále pan ředitel s paní předsedkyní komentují činnost školního parlamentu, paní 

předsedkyně kvituje zájem žáků o aktivní účast, např. na ZŠ Purkyňova stoupl počet 

členů parlamentu na 26. 

• U dalšího vzdělávání pedagogů pan ředitel pochvaluje zájem ze strany pedagogů  

a komentuje také např. program Erasmus, díky kterému mají učitelé možnost 

rozšíření jak jazykových znalostí, tak také možnost poznat metody užívané v jiných 

zemích. 

• V rámci prezentace školy na veřejnosti probíhá spolupráce s partnery, nově 

navázána bližší spolupráce se střední školou Jana Blahoslava v Hejnicích. 

• Dále jsou komentovány úspěchy žáků na soutěžích a olympiádách; významný 

úspěch zejména žáků ZUŠ. 

• V závěru se zpráva věnuje výsledkům inspekční činnosti, která dopadla s pozitivním 

výsledkem pro školu. 

• Výsledky hospodaření školy; V roce 2022 činili příjmy školy 127 mil. Kč, v roce 

2021 to bylo 111 mil. Kč; Dotace od zřizovatele v roce 2021 9 mil. Kč; v roce 2022 

11 mil. Kč a v roce 2023 20 mil. Kč zejména kvůli výraznému navýšení záloh na 

energie (předpoklad přeplatku a vratky). 



• V průběhu představování jednotlivých částí výroční zprávy zodpovídal pan ředitel 

dotazy členů školské rady. 

 

Hlasování o schválení Výroční zprávy za školní rok 2022/2023. 

 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Rada školy schvaluje „Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2022/2023“. 

 

2. Různé 

• Informace o přípravě rozpočtu školy na kalendářní rok 2024. 

• Příští jednání školské rady se uskuteční v březnu nebo dubnu 2024. 

 
Zapsal:  David Šárka, DiS. 

Ověřila: Mgr. Jana Močárková 

 

Ve Frýdlantu dne 10. 10. 2023 


